
PROTOKOLL

Årsmöte Jarlabanke Golfklubb
2023-03-16

lnnan årsmötet presenterade Fredrick Andr6ason sig som golfvärd för lndoor Golf. Det finns
möjlighet att ta lektion för Fredrick eller bara spela en bana.

i.    Årsmötet öppnades av klubbens ord+örande, Anders Linde, som hälsade mötesdeltagare
välkomna.

2.   Som röstlängd för mötet fastställdes närvarolista upptagande 35 medlemmar med rösträtt.

3.     Mötet förklarades behörigen utlyst.

4.    Föredragningslistan fastställdes utan ändringar eller tillägg.

5.    Till mötesordförande valdes Per Åke Ev6n och till mötessekreterare Kajsa Bergman. Per Åke
tackade för förtroendet.

6.   Till att jämte mötesordförande justera årsmötesprotokollet och tillika rösträknare valdes
UIla Wåhl6n och Peter Levander.

7.    Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning för 2022:

a.  Anders Linde gick igenom verksamhetsberättelsen och berättade att den finns på
hemsidan. Anders tackade alla som varit ordförande och arbetande i de olika kommit-
t6erna. Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna.

b. Styrelsens årsredovisning för det senaste räkenskapsåret föredrogs av Ted Bejner och
lades till handlingarna. Detta år bifogas den årsmötesprotokollet, i framtiden kommer den
skickas ut med Verksamhetsberättelsen,

8.    Revisionen hade gjorts av Lena Gullberg och revisionsberättelsens föredrogs av henne.
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9.    Revisorn föreslår i sin berättelse årsmötet att:
-Fastställa resultat-och balansräkning samt dispositioner beträffande vinst eller förlust per

2022-12-31.
-Tillstyrka ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 20.22..

10. Årsmötet godkände revisionsberättelsen, lade den till handiingarna, och beviljade styrelsen
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

11. Verksamhetsplan
Klubben har tagit öve.r driftansvaret för klubbhus, bana och bemanning och härför tillskapat
ett aktiebolag,.Jarlabanke Golfklubb AB. Styrelseordförande är Kenneth Lannermo,
styrelseledamot är Ted Bejner och styrelsesuppleant är Tove Eek.
Under året 2023 kommer styrelsen fokusera på att få verksamheten att fungera både
ekonomiskt och praktiskt utifrån de nya förutsättningar vi fått med eget driftbolag och
ansvar gentemot anställning av personal.
Vi har stora utmaningar med ökade kostnader och övertagande av arrendeavtal för
Skogbergabanan. Vi kommer därför noggrant följa arbetet på banan och maskinparken och
kostnader som tillhör dessa. Banorna ska fungera som vanligt med vissa justeringar på
Prästgårdsbanan med anledning av den nya vägen.
Klubbhuset ska bemannas och hållas'öppet under de viktiga dagarna och timmarna i
veckan. Pro är Fredrick Andr6ason som med hjälp av Natalia Fransson kommer sköta Grönt
kort utbildning och annan träning för klubbens medlemmar. Vi satsar fortsatt pengar på

juniorer, damer och seniorgruppen. Vi vill också jobba mot att fler tar hjälp av våra duktiga
tränare så att vi kan behålla de'm kommande säsonger.
lävlingsutbudet är fortsatt gediget och varierat men vi kommer försöka ta större hänsyn till

greenfee gäster och övriga medlemmar som inte tävlar, då vi både behöver få in kapital och
inte låsa banorna för mycket på attraktiva tider.
Vi har stor tilltro till våra medlemmar och har redan fått bevis på engagemang i fråga om
vissa byggprojekt och reparationer inför säsongen. Kanske finns det fler som vill bidraga
med sina kunskaper för golfklubbens bästa?
Detta första år finns inte så mycket att förändra men med det långa arrendet på Skogberga
finns vissa visioner om utveckling på denna mark.
Verksamhetsplanen föredrogs av Anders Linde och fastställdes.

Medlemsavgifter
Nuvarande medlemsavgifter finns på hemsidan. De är oförändrade, bortsett för avgift för

junior, som är sänkt. Som tillägg finns möjlighet att köpa Golfhäftet.
Medlemsavgifterna föreslås oförändrade och det uppdrogs till styrelsen att inbjuda till ett
extra årsn;öte i november för att fastställa avgifterna för 2024.
Förslaget godkändes och medlemsavgifterna fastställdes.

Budget
Ted Bejner föredrog budgeten.
Budgeten godkändes och fastställdes.

12. Årsmötet beslutade fyra ordinarie styrelseledamöter utöver ordförande samt tre
suppleanter för det kommande verksamh6tsåret,



13. Valberedningens ordförande, Mats Berggren, presenterade förslaget till styrelse för
kommande verksamh'etsår:

a. Årsmötet beslutade att till klubb-och styrelseordförande omvälja Anders Linde för ett år.
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b. Till ledamöter omvaldes Ted Bejner och Kenneth Lannermo för två år. (Tove Eek och Kajsa
Bergman har 1 år kvar på sina tvååriga mandat.)

c. Till suppleantgr för.en tid av ett år, valdes Anton Tillberg och Fredrick Andr6ason. Nyval
av Kenneth Eiiåsson.

d. Till revisor för ett år omvaldes Lena Gullberg och till revisorssuppleant för ett år
omvaldes Mats Bohlin.

e. Valberedningen avgick. Uppdrogs åt styrelsen att utse ny valberedning.

f. Årsmötet överlämnade till styrelsen att för varje tillfälle utse ombud till organisationer
som klubben ska/får ha representanter i.

g. Till ordförande i de olika kommitt6erna valdes följande personer:
Tävlings-HCP-och disciplinkommitt6 -Ted Bejner.
Juniorkommitt6 -Fredrick Andr6asson.
Damkommitt6 -Tove Eek.
Seniorkommitt6 -Peter Levander.
Klubbkommitt6 -Anders Linde.
Banutvecklingskommitt6 -Leif Eek.

h. Klubben ska utse en person som ska representera klubben i bolagsstämman

(driftbolaget). Som ordinarie ombud valdes Anders Linde. Som suppleant valdes Lars
Håkansson.

14. lnga motioner har inkommit.

15. Övriga frågor:

a. Fråga angående hur statistiken ser ut angående t ex greenfee-intäkter. Eftersom vi är ett
nybildat d_riftbolag, har vi inte uppgifter om det. Förutom medlems-och greenfee-avgifter,
räknar vi med en hel del intäkter från bollmaskinen.

b. Påpekande om att kontrollera vilka som betalat greenfee och vilka som inte gjort det.
Påpekande om att man inte kan gå flera på en bag. Det görs redan kontroller och vi kommer
att fortsätta med dem.

c. Footgolf kan de betala mer för sina rundor? Svårt att få dem som medlemmar. De hade
tävlingar på vår bana under förra säsongen, vi hoppas de kommer ha det även i sommar. Vi
ska försöka få in dem i klubbverksamheten.

d. Den nya vägen -finns nu, även om den inte är klar. Åttans green flyttas, så åttan bli ett
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par 3 hål. Det kommer troligtvis bli ett nät bakom sjuans green.

e. Klubbhuset -prese`ntation av Maria Sahl, som även bakat det goda kaffebrödet. Maria
kommer att förestå klubbhuset på tisdagar, torsdagar, lördagar. bch söndagar.

16.  Mötets ordförande avslutade årsmötet och överlämnade klabban till nyvalde ordförande
Anders Linde.

/Kajsa Bergman      -
Årsmötets sekF€terar:

Per Åke Ev6n
Årsmötets ordförande
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Peter Levander                             UIla wåhl6n


